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деятельности)». URL: http://sozd.parlament.gov.ru/bill/273179-7

Статья посвящена исследованию правовой природы института аудита в 
России. Анализируются особенности правового регулирования отношений, 
возникающих при проведении обязательной аудиторской проверки. Харак-
теризуются правовые основы отраслевого режима института аудита в кон-
тексте последних изменений регулирования рынка аудиторских услуг и на-
деления Банка России полномочиями в сфере аудиторской деятельности*.
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ТРИБУНА МОЛОДЫХ УЧЕНЫХ

ANISIFOROV T.S. THE PUBLIC LAW NATURE OF THE AUDIT INSTITUTION  
IN RUSSIA

Article is devoted to a research of the legal nature of institute of audit in Russia. 
Features of legal regulation of the relations arising when carrying out the obliga-
tory audit inspection are analyzed. Legal bases of the branch mode of institute of 
audit in the context of the last changes of regulation of the market of auditor ser-
vices and investment of the Bank of Russia with powers in the sphere of auditor 
activity are characterized.
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